
KS Josip Prašnikar
Oelovnl soatanak - Dne 9. aprila se je predsedstvo KK SZDL sestalo na

raz&rjeni seji s predstavniki OK SZDL, OS ZSS, OK ZSMS, samoupravne
stanovanjske skupnosti in mestnega komiteja za komunalno gospodarstvo,
promet in zveza. Obravnavali so najbolj pereče probleme. s katerimi se sreču-
jejo v KS:
- Na sejah organov krajevne samoupravne sprejeti sklepi pogosto niso izvr-
šeni, realizacija nekaterih pa sploh ni možna, ker je odvisna od občinskih in
mestnih upravnih organov. Verjetno je tudi to pomemben razlog, da /e ude-
ležba na sklicanih sestankih stalno vprašljiva.

- Komunisti, ki niso povezani v našo OOZK, niso pripravljdni delovati v
krajevni skupnosti.

- Nerešeni problemi (npr. promet, prenova stanovanj in drugi) oziroma
njihovo prepočasno razreševanje s strani pristojnih organov odvračajo Ijud) od
tvornega deia v KS.

- Mladine je v KS zalo malo, zato skoraj ni prisotna v delu organov in
organizacij KS. Poleg tega so mladi Ijudje obremenjeni z učenjem in drugimi
interesnimi dejavnostmi. V delo KS bi jih morda lahko pritegnili s sodobnejšimi
programi, za katere pa žal ni finančnih sredstev. OK ZSMS se premalo pove-
zuje z mladimi v KS.

- V KS ni parkovnih površin, otroci pa praktično nimajo nobenega igrišča.
- Krajanov nihče ni vprašal za mnenje, ali lahko avtobusna proga mestnega

potniškega prometa poteka po Oalmatinovi in Tavčarjevi ulici.
- V tem mestnem jedru ni uslrezne garažne hiše.
- Prenova starega mestnega jedra je prepočasna. postaja pa tudi vse dražja,

medtem ko finančnih sredstev vedno primanjkuje.
- Dejstvo je, da so v KS organizirali več sekcijskih razprav o prometu in

gradnji stanovanj. predlagali rešitve in pristojnim organom dajali pobude,
rezultatov pa ni bilo prav nobenih.

* * *
Seja sveta in skupičina dalegatov KS - Sestali so se 14. aprila. Obravnavali

in sprejeli so zaključni račun KS za leto 1976 in finančni plan za letošnje leto.
Potrdili so tudi osnutek plana KS za področje otroškega varstva, socialnega in
zdravstvenega varstva, kulture, telesne kulture. komunalnega in stanovanj-
skega gospodarstva, SLO in družbene samozaščite, informiranja in delegat-
skega sistema za SIS materialne proizvodnje. Razpravljali so o gradivu za 12.
sejo skupščine energetske skupnosti \n o karti obratovalnic drobnega gospo-
darstva v KS ter občini Ljubljana Center. Delegati nasprotujejo preureditvi
stanovanja na Miklošičevi 18 v poslovne prostore Koteks-Tobusa. Informirani
so bili tudi o sestanku s stanovalci na Trubarjevi 7, ki se bodo morali zaradi
prenove te hiše odseliti v stavbo na Lonfiarski ulici. Pregledali so program
poletne kulturne scene pred Metalko in obravnavali pritožbo krajanov nad
prehrupno glasbo na tej sceni.

• * *
Občni zbor OPM - Opravljen je bil 22. aprila, prisotni pa so obravnavali in

sprejeli poročilo o delu in finančnem poslovanju v letu 1986. izvolili nove ftlane
v izvršni odbor DPM in blagajnika ter se opredelili do programa dela društva v
letošnjem letu.

• * *
Proslava - Dan OF - 27. april in delavski praznik 1. maj so v KS slovesno

obeležili na proslavi dne 23. aprila. Kulturni program so pripravjli učenci in
učitelji OŠ Tone Čufar. Ob tej priložnosti so podelili bronasta priznania Of
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